
 

  
 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 
 Bydelsadministrasjonen 

Protokoll 7/14 
 
 
Møte: Ungdomsråd  
Møtested: Veitvetungdomssenter  

Møtetid: Mandag 03. november 2014 kl. 16.00     
Sekretariat: 47611620  
 
 
Møteleder: Ida Urke Møllerstad  
   
Tilstede: Ida Urke Møllerstad (Linderud skole) 

Victoria Granly (Linderud skole)  
Emma Kalnæs (Veitvet skole) 
Johanne Hagen Frogner (Årvoll skole) 

 

 Svein Odin Hverven Lindland (Årvoll skole) 
Simen Kathirgamadas (Veitvet skole) 
 

 

Forfall: Burhan Ahmed (Veitvet skole)  
 David Vu (Veitvet skole) 

 
 

Som vara møtte: Svein Odin Hverven Lindland (Årvoll skole) 
Simen Kathirgamadas (Veitvet skole) 

 

   
I tillegg møtte: Steinar Arnesen (BU-leder)  
   
Møtesekretær: May Britt Grunnaleite  
 
Åpen halvtime 
Ingen møtte 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet ble godkjent 
 
Informasjon  

• Barne- og ungdomskonferansen 2014: informasjon fra årets konferanse i Kongsberg. 
Ida Urke Møllerstad, Emma Kalnæs, Albert Neziri, Steinar Arnesen, Trude Mette 
Johansen og May Britt Grunnaleite deltok.  



• Dialogmøte: planlegges 5.desember på Årvoll gård. Alle elevråd i bydelen blir invitert. 
Tema: rus og kriminalitet  

• Grorud ungdomsråd har invitert BUR og alle lokale ungdomsråd til dialogmøte 15.12 
med tema vest vs. øst.  

• BURO arrangerer markedsføringskurs og bowling for lokale ungdomsråd 8.nov. BUR 
stiller.  

 
Eventuelt 
Ingen saker 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 18 /14  Godkjenne UR protokoll 6.10.14 ............................................................................ 2 
Sak 19 /14  Endring av inntaksområdet Løren skole ................................................................. 2 
Sak 20 /14  Møteplan for utvalg, råd og komiteer 2015 ............................................................ 3 
Sak 21 /14  Strategisk plan for Bydel Bjerke  - revidert ............................................................ 3 
 
 

Sak 18 /14  Godkjenne UR protokoll 6.10.14 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Protokollen fra Ungdomsrådet den 6.10.14 godkjennes. 
 
Vedtak 
Protokoll fra Ungdomsrådet 6.10.14 godkjennes 
 

Sak 19 /14  Endring av inntaksområdet Løren skole 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak på delegert fullmakt i AU 
Bydelen har i utgangspunktet forståelse for at skolenes inntaksområder må tilpasses 
kapasiteten ved den enkelte skole. Dette legger til rette for god ressursutnyttelse og er et 
viktig hensyn. Bydelen mener imidlertid at et godt og stabilt skolemiljø og godt samarbeid 
mellom foreldre og skole også er viktige hensyn når inntaksområdene skal fastsettes, og at 
dette taler for å holde inntaksområder mest mulig stabile over tid.  
 
Videre er skolene en viktig arena for integrering på tvers av kulturelle- og sosiale forskjeller 
og som kulturformidler. Slike funksjoner bygger i stor grad på foreldremedvirkning og 
utvikling av uformelle nettverk, noe det tar tid å etablere. Også hensyn til tilknytning og 
trygghet for den enkelte elev, tilsier at inntaksområdene bør holdes stabile over tid. I de 
tilfeller det er behov for trafikksikkerhetstiltak på «skoleveien», vil også dette tale for at 
dersom et inntaksområde endres, så bør det holdes stabilt. I sær større trafikksikkerhetstiltak 
vil framstå som lite nyttige, dersom inntaksområdet endres etter få år, slik at elevens 
«skolevei» ikke lenger går gjennom/langsmed steder der det er gjennomført 
trafikksikkerhetstiltak. Endringer i inntaksområdene vil i blant medføre at søsken som bor på 
samme adresse, vil gå på ulike skoler, noe som de færreste familier ønsker. Bydelen vil derfor 
forutsette at UDE i slike tilfeller strekker seg langt i å imøtekomme søknader om skolebytte. 
 
Befolkningen i Bydel Bjerke er svært sammensatt med hensyn på etnisk bakgrunn. Bydelen 
anser skolene som en viktig arena for integrasjon på tvers av kulturforskjeller og ser derfor 
gjerne at inntaksområdet for den enkelte skole omfatter ulike befolkningsgrupper. Den 
foreslåtte endringen bidrar ikke til en slik variert sammensetning, snarere det motsatte. Den 



foreslåtte endringen vil gjøre at andelen etnisk norske blir lavere ved Sinsen skole, og forblir 
høy ved Løren skole. 
Bydelen vil også peke på at denne endringen, i motsetning til andre justeringer av 
inntaksområder som har vært gjennomført, berører elever i vår nabobydel. Bydelen yter som 
kjent en rekke tjenester til både førskolebarn og familier. Dette gir oss god innsikt i levekår og 
lokale miljøforhold, noe som er nyttig for å lette overgangen fra barnehage til skole og 
forberede skolene på de kommende elevene.  
 
Det framgår ikke i saken fra UDE hvor mange skolestartere som vil bli berørt av endringen, 
eller hvor mange av dages elever som er bosatt på de adressene som foreslås overført og som 
går på Sinsen skole– og som vi antar vil fortsette der. Lørenområdet er ikke ferdig utbygd. 
Området «Gartnerløkka» er nå under salg og Peter Møllers vei 14 er under regulering til 
bolig. Disse og flere kommende boligprosjekter gjør at innbyggertallet på Løren vil øke om få 
år. Det framgår ikke i saken fra UDE om denne forventede veksten er hensyntatt, men det 
heter at de veiledende inntaksområdene kan endres. Det er mulig denne utbyggingen, med 
påfølgende økt elevtall, gjør at inntaksområdet som nå foreslås overført fra Sinsen til Løren, 
om få år må justeres. Som nevnt ovenfor anser vi dette for uheldig, både for den enkelte elev 
og for skolen sin utviklingsrolle i lokalsamfunnet. Bydelen vil derfor be UDE gjennomgå 
utbyggingsplanene og anslå forventet vekst i innbyggertall, med sikte på å finne robuste 
grenser for et nytt inntaksområde for Løren skole. Bydelen mener det er langt viktigere at 
inndelingen i inntaksområder er stabil over tid, enn at grensene er trukket langs større veier 
eller etter andre enkle kriterier. Lørenområdet kan for eksempel deles langs Peter Møllers vei 
eller Kanonhallveien, dersom framtidig elevtall og skolenes kapasitet skulle tilsi det. På noe 
lengre sikt vil vi også få økt utbygging i nærområdet til Løren skole, så det er mulig elevtallet 
innen det eksisterende inntaksområdet vil samsvare bra med kapasiteten på skolen. Også dette 
tilsier at man nå ikke bør overføre en større del av adressene på Løren enn nødvendig. 
 
Forslag til vedtak i Kultur- og oppvekstkomiteen, Ungdomsrådet og Bydelsutvalget 
Saken tas til orientering. 
 
Vedtak 
Saken tas til orientering  
 

Sak 20 /14  Møteplan for utvalg, råd og komiteer 2015 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Møteplanen for 2015 godkjennes. 
 
Vedtak 
Møteplan for 2015 godkjennes  
 

Sak 21 /14  Strategisk plan for Bydel Bjerke  - revidert 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i råd og utvalg 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget om revidering av strategisk plan, tiltres. 
 
Forslag fremmet i møte:  
Bjerke ungdomsråd ønsker å komme med innspill til bydelens strategisk plan. Under 
hovedmål «Bydelen oppleves som et godt sted å bo og arbeide i», under delmål 3 fremmer 
ungdomsrådet forslag om å endre ordet samsvar til samarbeid, dette for å ivareta ung 



medbestemmelse. I tillegg ønsker ungdomsrådet en ekstra strategi tilknyttet delmål 4 «Alle 
skal bo trygt og godt» - en strategi om å forebygge vold i nære relasjoner samt rus og 
kriminalitetsforebygging. Ungdomsrådet mener dette er viktige faktorer som burde presiseres 
i en strategisk plan.  
 
Under hovedmål «Bydelens tilbud, aktiviteter og tjenester fremmer helse og livskvalitet» 
ønsker Ungdomsrådet egen strategi som innebærer at alle barn har rett på svømmeopplæring.  
 
Generelt mener ungdomsrådet at Strategisk plan ikke innbefatter barn og unge på en 
tilfredsstillende måte, ungdomsrådet ønsker flere mål, delmål og strategi som omhandler barn 
og unge.  
 
Vedtak 
Bjerke ungdomsråd ønsker å komme med innspill til bydelens strategisk plan. Under 
hovedmål «Bydelen oppleves som et godt sted å bo og arbeide i», under delmål 3 fremmer 
ungdomsrådet forslag om å endre ordet samsvar til samarbeid. Ungdomsrådet mener en i 
større grad da ivaretar ung medbestemmelse. I tillegg ønsker ungdomsrådet en ekstra 
strategi tilknyttet delmål 4 «Alle skal bo trygt og godt» - en strategi om å forebygge vold i 
nære relasjoner samt rus og kriminalitetsforebygging. Ungdomsrådet mener dette er viktige 
faktorer for «…et godt sted å bo…» som burde presiseres i en strategisk plan for Bydel 
Bjerke.  
 
Under hovedmål «Bydelens tilbud, aktiviteter og tjenester fremmer helse og livskvalitet» 
ønsker Ungdomsrådet egen strategi som innebærer at alle barn i Osloskolen har rett på 
svømmeopplæring.  
 
Generelt mener ungdomsrådet at Strategisk plan ikke innbefatter barn og unge på en 
tilfredsstillende måte, ungdomsrådet ønsker flere mål, delmål og strategi som omhandler 
barn og unge.  
 
 
Bydel Bjerke, 03.11.2014 
 
 
 
Ida Urke Møllerstad       May Britt Grunnaleite 
leder         sekretær 


